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Z A P I S N I K 
SA 29.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 

 
Dvadeset deveta  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u četvrtak 28. 
studenog 2024. s početkom u 16,00 sati u prostorijama HOO-a, Odranska 1, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO:  Stjepan Peršin, predsjednik; Srećko Margetić,  dopredsjednik;  Miro Papec, član; 
Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas (dopredsjednik); Robert Žiković, dopredsjednik i Nenad Jagodić (član) –   
                                     svi opravdano 
Ostali prisutni: Renata Suchy, glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica HMS-a 
 
Prije početka predviđenog dnevnog reda sjednice gosp. Papec je zatražio obraćanje te obavijestio o e-
mailu u kojem gosp. Lafter klubovima informaciju da je kradljivac i lopov. Mislio je da će ovo biti jedna 
kampanja bez niskih udaraca oko budućeg predsjednika HMS-a, ali na ovakav način prisiljen je žestoko 
reagirati. Pozvao je gosp. Peršina da se javno odreče da ima bilo kakav veze s tim odnosno da se javno 
ogradi od  gosp. Laftera.  
Gosp. Peršin obavještava da je gosp. Laftera u Skupštinu predložio MCK Jaska, da prvi put čuje da je to 
pisao. Traži da mu se pokaže taj e-mail, jer ga on nije vidio.  
Razvila se diskusija oko kandidature i valjanosti odnosno grešaka u istim. 
Gosp. Marović je zamolio obojicu da stave glave skupa  i da se sve dogovore, to nije dobro niti za jednog 
ili drugog.  
Nakon toga još se diskutiralo oko kampanje, proslave 100 godina, te se objašnjavalo pojedine postupke. 
 
Nakon što je ta diskusija zaključena odnosno prekinulo se sa tom raspravom, krenulo se sa dnevnim 
redom ovog UO. 
Gosp. Peršin zahvalio je  svima na dolasku i obavijestio o predloženom dnevnom redu koji je jednoglasno 
usvojen, a glasi:  

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 28. sjednice održane 28.10.2024. 
2. Proslava 100. godišnjice HMS-a – izvješće 
3. Usvajanje Članarina, jamčevina, pristojbi i kazni za 2025. godinu  
4. Odbor za sport (rezultati, pravilnici, kalendari) 
5. Komisija sportaša 
6. Održavanje Skupština HMS-a: 

6.1. Redovne planske Skupštine 14.12.2024. u 11.00 sati 
6.1.1. Donošenje prijedloga plana rada i prijedloga financijskog plana za 2025. 

6.2. Izborne Skupštine HMS-a 14.12.2024. u 13.30 sati 

7. Razno 
 
Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 28. sjednice održane 28.10.2024. 
Dan je na usvajanje zapisnik s prošle 28. sjednice Upravnog odbora. 
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Odluka 260/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio da se usvaja zapisnik s 28. sjednice Upravnog odbora održane 
28.10.2024. godine. 

 
Ad.2. Proslava 100. godišnjice HMS-a izvješće 
Gosp. Peršin obavještava da će jedan dio izvješća dati on, a drugi gđa Čop. Obavijestio je da je bilo kako 
je bilo planirano, svečanosti je prisustvovalo oko 140 uzvanika, zahvalio je gosp. Peniću koji je bio od 
velike pomoći cijelo vrijeme. Bilo je puno obećanja, u jednom trenutku je malo zastalo.  
Gđa Čop je obavijestila da su u materijalima dvije tabele, jedna su donacije i sponzorstva, druga su 
troškovi te je objasnila stavke te da se očekuju još neke dogovorene donacije koje još nismo primili.  
Gosp. Peršin dodaje da smo u rezervu stavili neke klubove koji će uskočiti, o čemu je MK Križevci već 
donio odluku.  
Gđa Čop nadalje obavještava da je trenutno donacija/reklama/dogovor s HOO vezan uz godišnji 
financijski plan, u iznosu od 24.660 eura dok je rashoda oko 30.000 eura što se vidi iz popisa. 
Gosp. Peršin dodaje da je sve bilo dobro medijski popraćeno , snimao je GP je, prikazano je na SPTV, te 
lokalnim televizijama. Dobili smo pohvale od FIM i FIME te drugih saveza, a bili su prisutni izaslanici 
Sabora, Vlade, Ministarstva turizma i sporta, HOO-a, predsjednici FIM i FIM Europa kao i ostali važni 
sudionici.  
Gosp. Papec podsjeća da je bila donesena odluka da se sredstava za godišnjicu ne troše iz redovnih 
prihoda, već samo od donacija/reklama i ostalog za tu namjenu.  
Po izvješću donesena je sljedeća odluka:  
 
Odluka 261/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio da se usvaja prihvaća izvješće o održanoj svečanosti 100 godina 
koja je održana u Hotelu Esplanade 07.11.2024. godine. 
 
Ad.3. Usvajanje Članarina, jamčevina, pristojbi i kazni za 2025. godinu 
Gosp. Peršin obavještava da su u materijalima predloženi iznosi koji bi ostali isti kao i 2024. godine. 
Po vrlo kratkoj raspravi donesena je jednoglasno  sljedeća odluka: 
 
Odluka 262/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio da se usvajaju Članarine, jamčevine, pristojbe i kazne koje ostaju 
isti kao što su bili u 2024. godini. 
 
Ad.4. Odbor za sport (rezultati, pravilnici, kalendari) 
Gđa Suchy je obavijestila da bi UO trebao hitno donijeti odluku o prihvaćanju neslužbenih rezultata kako 
bi postali službeni i kako bi sportaši mogli tražiti kategorizaciju od HOO. Isto tako, obzirom na situaciju 
predlaže da se održi online sjednica Odbora za sport na kojoj će biti predloženi datumi za dostavu 
Dodataka po disciplinama i kalendara za sljedeću sezonu, a u dogovoru sa gosp. Karasom.  
Gađa Suchy je obavijestila i oko sastanka sa AMZS na kojem su sudjelovali sportski direktori disciplina 
koje imaju interesa za zajedničku suradnju, te da je sastanak po mišljenju prisutnih bio uspješan. 
Gosp. Marović obavještava da je utrka MX u Požegi upitna, ne može raditi svatko što hoće. Isto tako 
iznosi da mislim da mi ne zavisimo od Slovenaca, možemo svoje MX prvenstvo voziti kod sebe, a kod 
uličnih utrka povećao bi sigurnost.  
U daljnjoj raspravi sudjelovali su gosp. Margetić, Papec i Peršin.  
Po raspravi jednoglasno je donesena odluka: 
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Odluka 263/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio odluku  da se usvajaju rezultati te se mogu proglasiti službenim 
Odluka 264/2024 
 Upravni odbor je jednoglasno donio odluka da se sjednica Odbora za sport održi putem e-maila s time 
da su rokovi za dostavu dodataka i kalendara  15. siječnja 2025. godine. Predlaže se datum 25. siječnja 
za Noć motociklizma. 
 
Ad.5.  Komisija sportaša 
Gđa Suchy je obrazložila situaciju s Komisijom sportaša kojoj isto tako istječe mandat te da treba izabrati 
i imenovati novu. 
U raspravi su sudjelovali svi nazočni te je jednoglasno donesena odluka 
Odluka 265/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio odluku  da se klubovima pošalje obavijest i obrazac za 
kandidaturu za HMS Komisiju sportaša, te da se na Planskoj Skupštini HMS-a koja se održava 
14.12.2024.  izaberu (izglasaju) sportaši koji će činiti komisiju u sastavu od 5 sportaša te da oni nadalje 
postupe po odredbama važećeg Statuta (konstituiraju se). 
 
Ad.6.  Održavanje redovne planske i izborne skupštine HMS-a 14.12.2024.  
Kako je određeno na prošloj sjednici UO planska i izborna Skupština HMS-a održat će se u subotu 
14.12.2024. u prostorijama HOO. Početak planske Skupštine će biti u 11.00 sati, izborne u 13.30 sati, u 
međuvremenu će se konstituirat Komisija sportaša. 
Po raspravi na kojoj se razgovaralo o tijelima i komisijama Skupština jednoglasno su donesene odluke da 
se Skupštini predloži: 
Odluka 266/2024  
Upravni odbor je  jednoglasno  donio odluku  da se Skupštini predloži: 
Radno predsjedništvo: Zoran MIOČ, Dragutin MAROVIĆ i Romeo POCRNIĆ 
Verifikacijska komisija: Miljenko PERNAR, Vjekoslav PAVELIĆ, Zlatko JAROŠ 
Zapisničar: Renata SUCHY (sjednice će se tonski snimat) – ovjerovitelji će se odrediti na samoj 
Skupštini od nazočnih 
Izborna komisija: Nenad ĐUROVIĆ, Dražen PERKOVIĆ, Ivan DOŠEN 
 
Ad. 7. Razno 

7.1. Vezano za zamolbu MK MX Šipek, jednoglasno je donesen zaključak da se klub odobrava 
za juniorske licence za EP – jednokratne za nastup u Zaboku u iznosu od 1.146 eura 

7.2. Gosp. Margetić je izvijestio oko datuma juniorskog zonskog prvenstva Europe vezano uz 
obavijest MCK Jaska i obrazložio slijed oko upisa u FIME kalendara MX juniori SW zone. 
Gosp. Mioč obavještava da je uvijek pomagao u Jaski, već više od 15 godina. 
U raspravi je sudjelovao još gosp. Penić. Gosp. Penić smatra da bi bilo dobro da se 
pozove gđa Kunović da se sjedne za isti stol i postigne dogovor jer obično je poslije 
kasno. 

7.3. Gosp. Penić je zamolio kandidate za predsjednika HMS-a da budu na visini zadatka da da 
se sve obavi s puno digniteta.  

Završeno u 18.30 sati. 
 
Zapisnik sastavila:                  Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl.ing.    


